
FAU-møte 4. september 2023   

Referat   

Møte på skolen   

 

Gjest: Rektor Anne Roland Meldt frafall:  Jan-Øyvind Grung Sture 

 

Klasse FAU- kontakter og Klassekontakter: 

1A     

1B     

1C     

2A X Thea Grydeland Ersvik   Hakim Lindland-Rahimi  

2B X Kiran Ibrahim  X Rowena M. Thakore-
Gunther  

2C X Linda Elise Couessurel 
Wüsthoff  

 Anne Aagaard  

3A X Martin Otto Dragseth   Olga Bucur  

3B X Lisbeth Hustad   Linda Engerud Eidsaaen  

3C X Ingvill V. Hansen Hjerpseth  x Anne Sofie Skaufel  

4A  Henriethe Henriksen   Mohammad Younas Ibrahim  

4B  Jan-Øyvind Grung Sture   Malgorzata Sylwia Ochoa  

4C  Stine Garstad Warren  X Mari Komperød  

5A X Rannveig Zahl Urke  Johanna Erika Kemppainen  

5B  Markus Angell Arnet   Marit Figenschou  

5C X Lise-Mari Johansen Jahateh   Irene Dundas Nilsen-Moe  

6A X Rachel Mary Thomas   Julie Damsgaard Jensen 

6B  Mohammad Younas Ibrahim   Karianne Stokke Gjerstad  

6C X Jeanette Felix-Papadaki  Lotte Johansen  

Daiva Nagyte-Rukuviene 

7A X Christophe Rene Laurent 
Brochard  

 Rune Vangen  

7B X Rikard Munoz   Syed Arsalan Hussain Zaidi  

7C  Waqas Mustafa Sarwar   Torkel Skjærven  

 
 



AGENDA:   
1. Godkjenning av innkalling og møteplan 

Innkalling og møteplan vedtatt. 
 

2. Velkommen! 

Velkommen ved FAU-leder Rannveig Zahl Urke 

3. Skolen informerer 

Rektorer informerer om møte med lærerne og skolens plan fremover 

• Det jobbes med en 4-års plan hvor hovedfokus er å skape gjennom faget, elevene 

skal få mer medvirkning og læreren skal i større grad veilede som en Coach. 

• Skolen blir 70 år, skolen har selv laget et opplegg for elevene siste fredag før 

høstferien. Skolen får sin egen skolesang. Foreldre er ikke med på dette - så ingen 

aktiviteter for FAU 

•  StøDig – Prinsdal er med i et prosjekt som skal se på hvordan man får god bruk av 

digitale læringsmidler. Oppstart er høsten 2023 og skolen har sin egen prosjektleder. 

Det vil sendes ut et eget brev til 1-4 trinn som er med i prosjektet. Mellomtrinnet vil 

også til dels få ta del i prosjektet ved at skolen vil bruke noen av elementene fra 

StøDig. 

• Rektor informerte om nyansatte lærerne og at skolen har hatt mange kvalifiserte 

søkere.  

• Skolen mangler helsesykepleiere, det er satt i gang prosess med å få ansatt nye. Dette 

er det bydelen som står for og har ikke noe med skolen å gjøre. 

• Innspill fra salen om at det er et problem med ungdommer som henger i skolegården 

og røyker hasj, det ytres ønske om å koble på politiet slik at de patruljerer området 

oftere. Rektor informerer om at de er i kontakt med politiet og at de kan melde inn 

ønske om at det patruljeres oftere. Styret i FAU tar med seg saken videre til møte 

med skolen.  

4. Kjapp gjennomgang av roller og begreper 

• Forskjellen mellom FAU og klassekontakt – eget skriv vedlegges referat og legges ut 

på nettsiden.  

• SMU – Skolemiljøutvalget - et organ med elev-representanter – rett til å uttale seg om 

skolemiljø.  

• DS – Driftsstyre. – besluttende organ med rett til å uttale seg i alle saker om skolen. 

Valg i februar – det er ønske om å få med noen fra FAU eller en klassekontakt. 

• KFU – Fellesorgan for Oslo – jobber inn mot utdanningsetaten. 

• FUG – fellesorgan for landet – erfaringsutveksling.  

 

5. Vedtekter 

• Kort presentasjon av FAU sine vedtekter. Vedtektene ligger på teams og sendes med 

referat. 

6. Møteplan 



• Gjennomgang av FAU sin møteplan for året.  

• FAU møtes 1. mandag i hver måned. Annen hver gang er fellesmøte/Gruppemøte. 

• Teams består men brukes ikke fullt ut på grunn av påloggingsproblemer. FAU går 

tilbake til å benytte docs for lagring og all informasjon sendes på e-post. 

7. Årshjul 

• Årshjulet for skolen ble gjennomgått, sendes ut sammen med referat. 

• 3. trinn må sette ned en 17. mai komite så snart som mulig.  

8. Økonomi 

• Gjennomgang av regnskap for 2022-2023 og inntekter fra 17. mai 

• Forslag til budsjett for 2023-2024 ble gjennomgått uten kommentarer.  

 

• Alle i FAU må ta opp på foreldremøte at det ønskes en gave til FAU. 

• Kommentar: Julekino – vi har ikke mottatt kvittering for utlegg enda. Skolen 70 kan 
stykes da det ikke er behov for noe fra FAU 

 
9. Hvilke saker jobber vi med? 

• Gjennomgang av saker FAU har løftet til skolens ledelse:  

• Uteskole / annerledesdager – er det mer effektivt å jobbe inn mot lærere 

direkte? 



• Skjerm i pauser – ingen avklaring fra skolen enda. Dette jobber skolen med 

gjennom SMU og elevrådet, slik at elevene selv kan komme på gode 

løsninger for matpausen. 

• Oppfølging av nasjonale prøver/ utskifting av lærere – ønsker en grundigere 

gjennomgang. 

• Behandling av innkalling til særskilt norskopplæring – skolen har kommet 

med sin versjon, følges opp videre da skolens versjon ikke henger sammen 

med erfaringer.  

• 70 års markering – ikke mottatt direkte ønsker fra skolen til FAU. 

•  Fru Nilsens hage – det er ikke besluttet om huset skal rives eller ikke, men 

dette er skolens innstilling at huset bør rives. Kanskje kan FAU vurdere å 

hjelpe til med å presse riktig organ for en beslutning og handling. 

 

• Saker som tas med til ledelsen i neste møte: 

• Utdatert mat og helse undervisning 

• Mobilskap – tas etter diskusjon med inn til SMU for å høre hva elevene sier 

selv. Er det er stort problem? Kan klassekontaktene spørre i klassen om det er 

behov for mobilskap. 

• Ønske om kjøleskap i klasserom – Besluttet at ikke tas med videre.  

• 15. min spisepause er for lite – FAU styret tar opp med skolen for å kartlegge 

hvor lang pause de egentlig har.  

• Ladeskap til nettbrett – er dette en mulighet når elevene ikke har lekser på 

nettbrettet? 

10. Valg av to representanter til styret: 

• Valg ble utsatt til neste fellesmøte ettersom 1. klasse ikke er til stede.  

• Ønske om to nye representanter som kan sitte i to år.  

 

11. Velge arbeidsgrupper: 

• De ulike arbeidsgruppene ble representert. 

• Følgende ønskes videre fulgt opp av gruppene:  

1. Trafikk - ønske om å få i gang natteravner og trygg skolevei.  

2. Trafikk – ønske om å delta på refleksdagen torsdag 19. oktober. 

• De ulike representantene valgte arbeidsgruppe: 

 

 Trafikk  Fag  Arrangement  Miljø og Kultur 

2B Rowena 
Margaret 
Thakore-
Gunther 

2A Thea Grydeland 6A Rachel Thomas 4C Mari Komperød 

7A Christophe 
Brochard 

2C Linda Wüsthoff   4B Jan-Øyvind 
Grung Sture    



6C Jeanette Felix 3A Martin Dragseth     

  3B Lisbeth Hustad     

        

 

12. Foreldremøter: 

• Det er ønskelig at lærerne tar kontakt med klassekontakten i forkant av møte og at 

det er en bedre dialog. 

• FAU representanter må forberede seg på å fortelle om FAU i på foreldremøte. 

• Ønske om at foreldremøte for flere trinn ikke legges på samme dag – tas med til 

skolen.  

• Ønske om at skolen passer på at foreldremøte og europakveld ikke havner på samme 

dag. 

 

13. Eventuelt 

• FAU ønsker at skolen går ut og sier i fra vedr. tukling med sykler og hvor farlig det er. 

FAU mener tema ikke ble tatt seriøst nok av skolen i vår. Det burde gis en generell 

oppfordring til foreldre om å lære barna å sjekke syklene før man sykler.  

• Tinestafetten: Er det mulig at hele klassen skal få dra å se på. Spørsmålet tas med til 

ledelsen av FAU styret.  

• Kan klassene gjøre noe annerledes når det er ID og halve klassen er borte? 

Spørsmålet tas med til ledelsen av FAU styret. 

• Hvordan løser man helsesykepleiere situasjonen? Spørsmålet tas med til ledelsen av 

FAU styret. 

• Alle må ha gratisprinsippet i mente når det planlegges ting i klassene. Som vedlegg til 

referat legges råd fra KFU vedrørende gratisprinsippet. 

 

 


